
 

 

                Ljubljana,  15. 4. 2024 
 

ZAPISNIK 
 
10. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v ponedelek 
12. 4. 2024 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 18.30 
do 20.10 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Rok Trampuž, Gašper Krivec, Matic Ivančič, Patrik Riboli in 

Maja Pohar Perme  
Odsotni:  Ivan Koncut 
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl (sekretar) 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Pogodba o sodelovanju Li-Ning (M. Šrekl) 

4. Slovenia open turnir (M. Šrekl) 

5. Registracije novih igralcev (M. Šrekl) 

6. Dan badmintona, predlog BK Pišece (D. Bajuk) 

7. Prošnja BK Mladosti glede organizacija lige 

8. Razno 

8.1. Sodniška problematika 
 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

Predsednik ja predstavil dogajanje od pretekle seje. Sklepi pretekli seje so bili realizirani. Od 
pretekle seje sta bili dve korespodenčni seji in sicer so člani UO potrdili udeležence za Summer 
school in zavrnili prošnjo BK Mladost o prestavitvi lige iz Mirne v Lendavo. M. Pohar je 
izpostavila še vprašanje zakaj na članske badmintonske turnirje ne hodita dva spremljevalca, 
saj se dogaja, da morajo na turnirje voziti igralci. R. Trampuž je pojasnil, da ima od lanskega leta 
vsak trener, ki vodi ekipo na posamezni turnir, možnost da si izbere še spremljevalca.  Se pa v 
zadnjem času pojavljajo težave, ker ni dovolj spremljevalcev, tako da se je OVŠ naložilo, da 
preveri med slovenskimi trenerji kdo bi bil pripravljen sodelovati kot spremljevalec na turnirjih 
v tujini. 
 



 
 
 
 

   
 

stran 2 od 3 

 

Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje in korespondenčne seje. 
 
Sklep št. 2: 
UO je naložil OVŠ, da pripravi seznam trenerjev, ki bi bili pripravljeni sodelovati z BZS in se 
udeleževati turnirjev v tujini. 
 

2. Realizacija finančnega plana in odprti razpisi (D. Bajuk, M. Šrekl) 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje, na današnji dan sta bili podpisani pogodbi za 
D1 in D2 od Fundacije za šport, tako da se v naslednjih dneh pričakujejo nakazila prvih dveh 
obrokov. Glede na oddano finančno poročilo za Ajpes je BZS v preteklem letu poslovala 
pozitivno. 

 

3. Pogodba o sodelovanju Li-Ning (M. Šrekl) 

Predsednik je predstavil nov predlog Jaks d.o.o. o sodelovanju z BZS. V predlogu sodelovanja 
naj bi Jaks d.o.o. zagotovil dvorano za treninge SNBCja, fitnes, celodnevna uporaba dvorane (10 
terminov), pisarno in skladišče, žogice in opremo za reprezentanco (za ekipne tekme). 

 

Sklep št. 3: 

Člani UO so potrdili, da se podpiše pogodba o sodelovanju z Jaks d.o.o., zaenkrat za obdobje 12 
mesecev. 

 

4. Slovenia open turnir (M. Šrekl) 

M. Šrekl je predstavil kako potekajo priprave na turnir. Za turnir se je trenutno pridobil en 
glavni sponzor Li-Ning, ki bo za turnir sponzoriral in dal 200 škatel žog, 120 majic za linijske 
sodnike in 20 majic za osebje. Oddana je bila tudi prijava za sponzorstvo pri STO (I Feel 
Slovenia). Glede na predvideno število prijav se pričakuje, da bo turnir izpeljan s pozitivnim 
rezultatom. 

 

5. Registracije novih igralcev (M. Šrekl) 

Sekretar je predstavil cilj, da se do konca leta se doseže 1000 registriranih igralcev. Pripravil se 
bo nov obrazec kot pristopna izjava, ki se bo dal igralcem na C turnirjih 

 

Sklep št. 4: 

Sekretar pripravi pristopni obrazec, ki se dal v podpis igralcem, nato pa se bo te igralce vneslo 
v register. 
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6. Dan badmintona, predlog BK Pišece (D. Bajuk) 

Predsednik je predstavil idejo Teniškega kluba Kozje, ki bi skupaj z BK Pišecami organiziral dan 
slovenskega badmintona.  Člani so bili mnenja, da je ideja o ponovni oživitvi dneva badmintona 
res dobra, vendar pa je ta dan potrebno predhodno vstaviti v koledar (na začetku sezone), da 
bi se ga lahko resnično udeležili vsi najboljši igralci. 

 

Sklep št. 5: 

UO je sprejel, da se dan slovenskega badmintona da v koledar za prihodnjo sezono in se naredi 
kot dogodek, ki se bodo resnično udeležili najboljši slovenski igralci. 

 

7. Prošnja BK Mladosti glede organizacija lige 

Prošnja oz. pobuda BK Mladost, ki je želelo 2. krog lige prestaviti v Lendavo je bilo rešeno 
korespodenčno, s tem, da se je prošnja BK Mladost zavrnila. 

 

8. Razno 
8.1. Sodniška problematika 

P. Riboli je predstavil predlog sodniške komisije, da bi na turnirjih (z izjemo državnih prvenstev 
in vseh članskih turnirjev) turnirje vodile za to pooblaščene osebe in ne več vrhovni sodniki.  

 

Sklep št. 6: 

UO je sprejel, da se do prihodnje seje pripravi bolj natančen predlog o katerem se bo lahko 
glasovalo. 

 

8.2. Predlog za prestop M. Ivaniča  

M. Ivanič je na UO naslovil prošnjo, da se mu dovoli prestop oz. nastopanje za Švico. Sedaj že 
dobro leto in pol opravlja delo trenerja v Švici, kjer tudi občasno še nastopa za tamkajšnjo ekipo. 
Zaradi teh nastopov je klub/delodajalec želel, da Miha prestopi oz. mu Slovenija izda dovoljenje 
za igranje za Švico. 

 

Sklep št. 7: 

UO je sprejel, da se M. Ivaniču izda dovoljenje za izpis in dovoli registracijo za Švico. 

 
 
Zapisal:            Dejan Bajuk,   
Matevž Šrekl, sekretar BZS                    predsednik BZS  


